
Zápisnica č. 4/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 22. 2. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Denisa 
Brighton 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Know-how centrum STU (pror. Redhammer) 
2. Úpravy dotácie STU z MŠ SR k 31.12. 2009 (rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
3. Rozpočet STU na rok 2010 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠ SR (rektor Báleš, kvestorka 

Žideková) 
4. Výročná správa STU za rok 2009 – prvé čítanie (pror. Petráš) 
5. Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
6. Divadelné predstavenie ku Dňu učiteľov (pror. Petráš) 
7. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
8. Etický kódex  pracovníka STU (pror. Finka) 
9. Návrh využitia ÚZ Gabčíkovo na realizáciu 1. stupňa VŠ vzdelávania a CŽV (pror. 

Kalužný) 
10. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1. Know-how centrum STU (pror. Redhammer) 
2. Úpravy dotácie STU z MŠ SR k 31.12. 2009 (rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
3. Rozpočet STU na rok 2010 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠ SR (rektor Báleš, kvestorka 

Žideková) 
4. Výročná správa STU za rok 2009 – prvé čítanie (pror. Petráš) 
5. Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
6. Etický kódex  pracovníka STU (pror. Finka) 
7. Návrh využitia ÚZ Gabčíkovo na realizáciu 1. stupňa VŠ vzdelávania CŽV (pror. 

Kalužný) 
8. Návrh na odsúhlasenie dodatkov k NZ (pror. Janíček) 
9. Mediálna analýza (pror. Petráš) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:   
 
Nesplnené úlohy:  1/2/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 8.3.2010 
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K bodu 1 Know-how centrum STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Formou verejnej prezentácie predniesol prednášku k tomuto bodu rokovania 
týkajúcu sa aktuálneho stavu Know-how centra STU jeho možných aktivít 
ako aj Univerzitného technologického inkubátora. Podrobnejšie informácie 
podala Ing. Denisa Brighton, riaditeľka Know-how centra STU. 

Rektor Báleš: Na STU máme stovky zmlúv s praxou. Jednou z aktivít centra by mohlo byť 
aj ošetrenie týchto zmlúv po stránke ochrany duševného vlastníctva. Aké sú 
požiadavky na STU – nemôže byť celá činnosť centra na ťarchu dotácie. 
− Je treba urobiť väčší marketing smerom ku riašiteľom ZoD. 
− Podobne je potrebné postarať sa aj o centrá excelentnosti STU. 
− Poskytnúť informácie zamestnancom STU o možnostiach ochrany 

duševného vlastníctva a čo v tomto smere Know-how centrum ponúka. 
Pror. Janíček: Opýtal sa, čo ponúka Know-how centrum pre realizáciu konkrétnych 

projektov. 
Pror. Finka: Užitočnosť Know-how centra vidí v spolupráci so Scientific, spol. s r. o. 

a podpore pri ochrane duševného vlastníctva a kurikulárnych programov. 
 
Stanovisko V-STU č. 1/4/2010  
Vedenie STU berie na vedomie Správu o know-how centre STU. 
 
Uznesenie V-STU č. 1/4/2010  
Vedenie STU ukladá prorektorovi Redhammerovi zabezpečiť vyrovnané hospodárenie 
Univerzitného technologického inkubátora. 
 
 
K bodu 2 Úpravy dotácie STU z MŠ SR k 31.12. 2009 (rektor Báleš, 

kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Predložila písomný materiál a podrobne komentovala jednotlivé položky 
v úprave dotácie na rok 2009. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/4/2010  
Vedenie STU schvaľuje predloženú úpravu dotácie k 31.12.2009. 
 
 
K bodu 3 Rozpočet STU na rok 2010 -  časť rozdelenie  dotácie z MŠ SR 

(rektor Báleš, kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka STU 
Žideková: 

Kvestorka STU podrobne uviedla východiskové podklady pre nápočet dotácie 
ako aj metodiku MŠ SR podľa ktorej sa postupovalo. Informovala, že STU 
má nárast dotácie v porovnaní s minulým rokom o 4,97 %. Ak však 
odpočítame štipendijné prostriedky a sociálnu kapitolu, tak reálna dotácia 
vzrástla o 2,7 %. Ďalej sa podrobne venovala jednotlivým položkám rozpisu 
pridelenej dotácie. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zaujímal sa, ako sa bude financovať „úložisko“ prác, ktoré musia ísť na test 
originality. 

Pror. Janíček: Opýtal sa na to, ako sa posunuli jednotlivé fakulty STU s výškou dotácie 
v porovnaní s minulým rokom. 
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Uznesenie V-STU č. 3/4/2010  
Vedenie STU schvaľuje rozpočet STU na rok 2010 – časť rozdelenie dotácie z MŠ SR. 
 
 
K bodu 4 Výročná správa STU za rok 2009 – prvé čítanie (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál s návrhom Výročnej správy STU za rok 2009. 

Upozornil na časti, ktoré ešte nie sú kompletné a na dôslednú kontrolu 
všetkých číselných údajov uvedených v správe. Do konca mesiaca február je 
možné ešte doplniť údaje do správy. 

 
Stanovisko V-STU č. 2/4/2010 
Vedenie STU berie na vedomie Výročnú správu STU za rok 2009 – 1. čítanie. 
 
Bod 5: Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) bol presunutý na 
nasledujúce rokovanie vedenia STU. 
 
 
K bodu 6 Divadelné predstavenie ku Dňu učiteľov (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Prorektor Petráš prezentoval súčasný stav prípravy tejto akcie. Divadelné 

predstavenie ku dňu učiteľov bude v historickej budove SND dňa 29.3.2010. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/4/2010 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o príprave divadelného predstavenia pri 
príležitosti dňa učiteľov. 
 
 
K bodu 7 Stav výstavby FIIT STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Prorektor Janíček podal ústnu informáciu o priebehu stavby novej budovy 

FIIT STU. Sú pravidelné kontrolné dni, riešia sa problémy, požadované 
zmeny v interiéri budovy nesmú navýšiť rozpočet stavby. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/4/2010 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave výstavby FIIT STU a ukladá rektorovi 
STU dodržať cenu realizačného projektu stavby FIIT STU. 
 
 
K bodu 8 Etický kódex  pracovníka STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál, Etický kódex pracovníka STU. Upozornil na 

doplnený bod č. 10, ktorý nie: Zamestnanec STU nerealizuje mimopracovné 
činnosti, ktoré by boli v rozpore s týmto kódexom, poškodzovali dobré meno 
STU, alebo boli na úkor kvality a kvantity plnenia pracovných povinností na 
STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 4/4/2010 
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Vedenie STU berie na vedomie Etický kódex pracovníka STU. 
 
 
 
K bodu 9 Návrh využitia ÚZ Gabčíkovo na realizáciu 1. stupňa VŠ 

vzdelávania a CŽV (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Referoval o plnení úlohy, ktorú dostal na vedení STU, aby výuka prvých 

ročníkov Bc. štúdia na vybraných fakultách STU prebieha v ÚZ STU 
Gabčíkovo vrátane ubytovania. Predložil konkrétny návrh, na ktorých 
fakultách by to bolo možné realizovať. 

Pror. Janíček: Informoval o zabezpečení podmienok pre realizáciu tohto vyučovania 
v Gabčíkove. VO na dobudovanie (realizácia úprav) ÚZ STU je v závere. 
Reálne sa môžu práce urobiť v júli 2010 – úprava učební, výpočtová technika 
a ubytovanie. V septembri bude všetko pripravené na príchod študentov. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/4/2010 
Vedenie STU rozhodlo dohodnúť s fakultami (SjF, SvF) uskutočňovať v ÚZ STU Gabčíkovo 
vzdelávanie v 1. ročníku Bc. štúdia v akad. roku 2009/2010 podľa písmena A2 záveru 
predloženého materiálu. 
 
Uznesenie V-STU č. 6/4/2010 
Vzhľadom na možnosti ÚZ STU Gabčíkovo vedenie STU odporúča fakultám a Inštitútu 
celoživotného vzdelávania uskutočňovať viacdňové kurzy celoživotného vzdelávania v tomto 
zariadení. 
 
 
K bodu 10  Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 
1) Dodatok k NZ s nájomcom FERRWOOD, spol. s. r. o., Hospodárska č. 72, Trnava. Doba nájmu dohodnutá 

v zmluve v roku 2007 sa dodatkom predlžuje do 31.12.2012. Predmetom nájmu sú kancelárske priestory 
v budove na Hajdóczyho ul. v Trnave o výmere 18 m2 využívané ako administratívny priestor. 

2) Dodatkom k NZ s nájomcom Ing. Martin Lukášik , Hlboká ul. 14, Trnava sa predlžuje nájom do 31.12.2012. 
Predmetom nájmu v pôvodnej zmluve z roku 2008 je nebytový priestor, kancelária v budove na Hajdóczyho 
ul. v Trnave o výmere 18 m2, využívaná na administratívne spracovanie technickej dokumentácie. 

3) Dodatkom k NZ s nájomcom QINTEC s. r. o. sa predlžuje nájomná zmluva do 31.12.2012 a súčasne sa 
rozširuje predmet nájmu o miestnosť č. 514 nachádzajúcu sa na 5. poschodí budovy na Hajdóczyho.ul. 
Pôvodná zmluva bola uzatvorená v roku 2006 na prenájom nebytových priestorov o výmere 18 m2, všetko 
kancelársky priestor. 

4) Dodatkom k NZ s nájomcom Žilinská univerzita, Ústav súdneho inžinierstva sa predlžuje doba nájmu do 
31.12.2012. Pôvodná zmluva z roku 2006 bola uzatvorená na prenájom priestorov v budove na Hajdóczyho 
ul. , kancelária o výmere 16,2 m2 . 

5) Dodatkom k NZ s nájomcom MMS SOFTEC s. r. o., Trnava sa predlžuje nájom do 31.12.2012. Pôvodnou 
zmluvou z roku 2003 bol prenajatý priestor v budove na Hajdóczyho ul. o výmere 85 m2, kancelársky 
priestor. 

6) Dodatkom s nájomcom KESA – Ing. Mária Čunderlíková sa predlžuje nájom do 31.12.2012. Pôvodná 
zmluva bola uzatvorená v roku 2003 na prenájom skladových priestorov o výmere 526 m2 v budove na 
Hajdóczyho ul. v Trnave. 
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7) Dodatkom sa predlžuje nájom s nájomcom Ing. Erik Kapucian, Trnava do 31.12.2012. Pôvodnou zmluvou 
z roku 2007 bol prenechaný do nájmu pozemok, ktorý je zastavaný garážou vo vlastníctve nájomcu. Výmera 
pozemku 18m2. 

8) Dodatkom sa predlžuje nájom s nájomcom Ing. Jozef Lopašovský, Trnava do 31.12.2012. Pôvodnou NZ 
z roku 2007 bol prenechaný do nájmu pozemok o výmere 21 m2, ktorý je zastavaný garážou vo vlastníctve 
nájomcu. 

9) Dodatkom k NZ s nájomcom ARCHITRAV s. r. o., Bratislava sa predlžuje nájom priestorov na ŠD 
Wilsonova ul. do 31.3.2012. Predmetom NZ je nebytový priestor v suteréne so spoločnými priestormi 
o výmere 17,39 m2 . 

10) Dodatkom k zmluve sa predlžuje doba nájmu do 31.3.2012 s nájomcom Bc. Lucia Cerulová, nájom 
priestorov na ŠD Wilsonova ul. Priestor sa nachádza v suteréne budovy, slúži ako krajčírska dielňa, sklad. 

11) Dodatkom, k zmluve s nájomcom STISO, s. r. o. Horné Trhovište sa predlžuje nájom do 1.4.2012. 
Predmetom nájmu je priestor v suteréne budovy ŠD Wilsonova ul., jedná sa o prevádzkovú miestnosť – 
kopírovanie a plotrovanie, celkom o výmere cca 20 m2 . 

 
Uznesenie V-STU č. 7/4/2010 
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi nájomných zmlúv a dodatkov k NZ. 
 
Uznesenie V-STU č. 8/4/2010 
Vedenie STU súhlasí s prenájmom bufetu na Pionierskej ulici v Bratislave. 
 
2) Prorektor Petráš: 

− Mediálna analýza, informoval o výsledkoch analýzy prítomnosti STU v rôznych 
médiách. Pror. Finka sa zaujímal, aké sú najefektívnejšie médiá a odporúčania pre 
budúcnosť. 

− Pozval všetkých členov vedenia STU na otvorenie predajne Nakladateľstva STU 
− Požiadal o súhlas vedenia STU s uverejnením ankety na web stránke STU na tému 

aké informácie o STU najčastejšie hľadáte na web stránke. Vedenie STU súhlasilo. 
 
3) Predseda AS STU Žalman: 

− Informoval o programe najbližšieho zasadania AS STU.  
− Na web stránke STU nie sú informácie o venovaní 2 % z daní, navrhuje napísať list 

v tomto smere všetkých zamestnancom STU. 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


